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Yttrande 
Trafiksituationen för cyklister är redan idag problematisk inom planområdet. 
Konflikterna med gående längs de vältrafikerade pendelcykelbanorna kommer att öka 
kraftigt då station Korsvägen öppnas och mässans nya byggnad står klar, något som inte 
hanteras på ett tillfredsställande sätt i förslaget till detaljplan.  

I yttrandet från exploateringsnämnden konstateras även att ”detaljplanen innebär att 
gångbanan utanför mässan inte blir tillräckligt bred för de gångflöden som förväntas på 
platsen”. Både gående och cyklister kommer att drabbas och antalet olyckor riskerar att 
öka. Det fasta hindret i form av en pelare på allmän plats är bara ett av problemen. 

Den lösning som hade kunnat minska problemen – en underjordisk passage från 
korsvägen och västlänkens station – ströks i ett tidigare skede av planprocessen. Det 
ställer högre krav på planeringen av cykel- och gånginfrastrukturen i markplan, vilket 
föreliggande förslag inte lever upp till. Utan förbättringar inom planområdet eller åtgärder 
i angränsande planområden kommer måluppfyllelsen av cykelprogrammet att påverkas 
negativt.  
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